
PROTOKÓŁ  

 z obrad X. posiedzenia Rady Osiedla Siekierki 
 jednostki niższego rzędu w Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

w dniu 07.II. 2023 r. 
  

Posiedzenie Rady odbyło się w Sali Domu Kultury Dorożkarnia przy ul. Siekierkowskiej 28  
(Lista obecności, Porządek obrad X. sesji RO, stanowi załącznik do protokołu)    
 

Ad 1. Otwarcie obrad  

Przewodnicząca Renata Wardecka otworzyła X. Posiedzenie Rady Osiedla Siekierki, jednostki niższego 

rzędu w Urzędzie Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy.  

 Ad. 2. Przyjęcie  porządku obrad.  

Z uwagi na niską frekwencję członków RO, a co za tym idzie  wymagane quorum nad głosowaniem, 

punkty 2 i 3 porządku obrad przełożone zostały na następne posiedzenie RO w dniu 7 marca br. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu nr 9/2022 z IX. Posiedzenia Rady Osiedla Siekierki (z dn 10.I.2022 r.) j.w 

Ad. 4.  Omówienie tematów pisemnych wniosków/interwencji skierowanych tematycznie (na przestrzeni 

minionych dwóch  miesiąca) do urzędów i instytucji i otrzymanych od nich informacji i odpowiedzi.   

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wystosowanym do Burmistrza Dzielnicy Mokotów piśmie/ zapy-

taniu w sprawie decyzji co do lokalizacji i budowy nowej szkoły na Siekierkach. Osiedle nasze rozbudowuje 

się z każdym rokiem. W większości  zamieszkują tu młode rodziny z dziećmi. Obecnie funkcjonują tu  tylko 

dwie placówki, które za parę lat staną się niewydolne edukacyjnie. Dlatego też patrząc w przyszłość chcie-

libyśmy wiedzieć gdzie i kiedy zostanie zlokalizowana nowa szkoła na Siekierkach. 

W odpowiedzi na pismo w związku z  podjętą uchwałę nr VIII/5/2022 w sprawie progów zwalniających na 

ul. Gościniec, Urząd Dzielnicy Mokotów przekazał sprawę do Zarządu Dróg Miejskich wg. kompetencji. 

Zarząd Dróg Miejskich w odpowiedzi na  Uchwałę  podjętą przez RO w dniu 29.XI.2022 r. poinformował iż 

planuje montaż progów zwalniających na ul. Gościniec. Próg usytuowany zostanie na ul. Bartyckiej przed 

przejściem dla pieszych przez ul. Gościniec. Decyzja co do montażu dalszych progów na ul. Gościniec podjęta 

zostanie po przeprowadzeniu pomiarów ruchu. Pomiary te przeprowadzone zostaną  najwcześniej w marcu 

a wyniki wraz z opinia przekazane zostaną do BZRD. 

W sprawie informacji dot. rozbudowy i modernizacji  a co za tym idzie organizacji ruchu na ulicy Bartyckiej, 

Przewodnicząca poinformowała, iż obecnie trwają prace zmierzające do podpisania porozumienia pomię-

dzy Stołecznym Zarządem Rozbudowy Miasta a Miejskim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji w 

sprawie ogłoszenia wspólnego przetargu na wybór wykonawcy dokumentacji projektowej la rozbudowy ul. 

Bartyckiej oraz budowy odcinków sieci wodno-kanalizacyjnej.  Planowany termin ogłoszenia w/w postepo-

wania  to pierwszy kwartał 2023r. 

 Ad.5. Omówienie bieżących „interwencji” lokalnych z udziałem przedstawicieli Rady Osiedla Siekierki. 

Omówienie bieżących interwencji przełożone zostało na następne posiedzenie RO. 

Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski (w tym przedstawienie tematów sygnalizowanych  przez mieszkańców). 

Omówienie spraw bieżących odbędzie się na kolejnym posiedzeniu RO 

Ad.7. Zamknięcie obrad.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Renata Wardecka zamknęła X. posiedzenie 

Rady Osiedla Siekierki. 

Następne posiedzenie Rady zgodnie z harmonogramem odbędzie się  7 marca 2023 r. 

Opracowała:       

/Izabela Wasilewska-Kośla/                           

 


